
 
 
 
 
 

 
 
Motie  
 
Subsidiebeleid sport 
 
Raadsvoorstel begroting 2016 en meerjarenraming 2017-2019 
 
De raad van de gemeente Staphorst in vergadering bijeen op 10 november 2015 
 
Overwegende dat: 

- In het coalitieakkoord onder Programma 5 Leren en Leven, Beleidsterrein 2 Jeugd en sport, 
aangegeven wordt dat wij de gezondheid van de jeugd willen bevorderen. 

- In de zomernota (blz. 18; punt 6.5) wordt gemarkeerd als permanent actiepunt jeugdzorg: 
visie ontwikkelen in het kader van jeugd en bewegen. 

- In de Kadernota Sport aangegeven wordt dat een positief aspect van sport en bewegen is dat 
het een bijdrage levert aan de sociale en persoonlijke vorming van jeugdigen. 

 
Constaterende dat: 

- In de beleidsregels sportsubsidies met ingangsdatum 29 januari 2014 als nieuwe regel is 
opgenomen dat een sportvereniging aangesloten moet zijn bij een sportbond, die op zijn 
beurt is aangesloten bij het NOC*NSF om voor subsidie in aanmerking te komen.  

- Deze nieuwe regel in ieder geval voor de gymverenigingen Staphorst en IJhorst betekent dat 
zij niet meer in aanmerking komen voor subsidies. 

- Door deze nieuwe regel deze verenigingen met veel jeugdleden – die zich dus juist inzetten 
in het kader van jeugd en bewegen -  onevenredig hard worden getroffen.  

 
Roept het college op: 
Het subsidiebeleid zo aan te passen dat de gymverenigingen weer recht hebben op de subsidie die zij 
ook kregen voordat deze nieuwe regel van kracht werd. En tevens de subsidie die zij zijn misgelopen 
in 2015 alsnog uit te keren.  
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
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